
Wnioski Komisji Rewizyjnej
z posiedzenia w dniu 24 lipca 2008 r.

1. Komisja bez uwag przyjmuje treść wniosków podjętych na ostatnim posiedzeniu     
    komisji w dniu 12 czerwca 2008 r.  

                                                     (za 9 - jednogłośnie)

2. Komisja przyjmuje następujące wnioski wynikające z przeprowadzonej kontroli w dniu 
    19 czerwca 2008 r. Bystrzyckiego Centrum Kultury Fizycznej w Bystrzycy Kłodzkiej:
    1/ brak właściwego nadzoru i kontroli do wykonywania kosztorysów budowlanych, 
         przeprowadzanych przetargów i wykonywanych inwestycji przez BCKF;
    2/ wątpliwości budzą umorzenia opłat czynszowych stosowane wobec dzierżawcy 
        kortów tenisowych;
    3/ wnioskuje się o szczegółowe wyjaśnienie rozliczenia kosztów związanych z  
        przeprowadzonymi remontami sanitariatów i pomieszczeń socjalnych oraz   
        odnowieniem murawy na stadionie;
    4/ wnioskuje się o aktualizowanie na bieżąco umów na dzierżawę obiektów 
        administrowanych przez BCKF;
    5/ merytoryczna działalność BCKF jest niezadowalająca, a organizowane imprezy nie  
        spełniają oczekiwań społeczności gminnej, jest bardzo mała liczba imprez z udziałem 
        mieszkańców gminy i stwierdza się również niecelowość organizacji imprez gminnych 
        poza terenem gminy (w Republice Czeskiej, Zieleńcu czy Czarnej Górze);
    6/ jest bardzo mała aktywność w pozyskiwaniu środków z zewnątrz (tylko 2 000 zł w 
        całym roku 2007);
    7/ dyrektor wykazuje małą dbałość o dochody BCKF (organizowane są imprezy dla 
         instytucji zewnętrznych i nie są za to pobierane opłaty);
    8/ dyrektor nie udokumentował wydatków Szkolnego Związku Sportowego;
    9/ oburzenie komisji wzbudza wysoce naganne zachowanie dyrektora wobec członków 
        Komisji zarówno podczas przeprowadzanej kontroli jak i w innych okolicznościach;
  10/ w związku ze stwierdzonymi nieprawidłowościami i niegospodarnością, komisja wnosi 
        o wyciągnięcie konsekwencji dyscyplinarnych wobec dyrektora BCKF;
  11/ w opinii komisji działalność BCKF nie spełnia oczekiwań społeczności gminy, w 
        związku z tym komisja ponawia swój wniosek z posiedzenia w dniu 3 kwietnia br. 
        o treści:
        „Komisja wnioskuje do Burmistrza, aby utworzyć w UMiG Wydział Kultury 
        i Sportu. Proponuje się aby utworzyć ten wydział na bazie aktualnego Wydziału 
        Kultury, Sportu i Promocji dodając mu zadania Bystrzyckiego Centrum Kultury 
        Fizycznej. 
        Tym samym BCKF należy przewidzieć do likwidacji.”

 (za 9 - jednogłośnie) 

3. W związku z powyższymi wnioskami, Komisja Rewizyjna wnosi o przeprowadzenie 
     przez służby finansowe Gminy szczegółowej  kontroli działalności BCKF w okresie 
     jednego miesiąca od dnia przyjęcia niniejszych wniosków.



Wnioski Komisji Rewizyjnej
z posiedzenia w dniu 21 sierpnia 2008 r.

1. Komisja bez uwag przyjmuje treść wniosków podjętych na ostatnim posiedzeniu     
    komisji w dniu 24 lipca 2008 r.  

                                                     (za 9 - jednogłośnie)

2. Komisja przyjmuje informacje dotyczące wydanych przez Burmistrza zarządzeń 
    w miesiącu lipcu 2008 r.
                                                                                                               (za 9 - jednogłośnie)

3. Komisja przyjmuje informacje dotyczące dokonanych przez Burmistrza umorzeń 
    podatków i opłat lokalnych w miesiącu lipcu 2008 r.
                                                                                                              (za 9 - jednogłośnie)

4. Komisja przyjmuje informacje dotyczące sprzedaży mienia komunalnego w miesiącu 
    lipcu 2008 r.                                     

 (za 9 - jednogłośnie) 
 
5. Komisja przyjmuje informacje dotyczące sytuacji finansowej jednostek gminnych za   
    miesiąc lipiec 2008 r.:
   1/ Zespołu Opieki Zdrowotnej,
   2/ Zarządu Budynków Komunalnych.

                                                      (za 9 - jednogłośnie)

6. Komisja po przeprowadzeniu kontroli Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury przyjęła   
    następujące wnioski: 
    1/ w sprawozdaniach z działalności MGOK należy rozgraniczyć: 
        a) imprezy organizowane samodzielnie, 
        b) imprezy organizowane jako współorganizator,
        c) jako wypożyczający sprzęt (nagłośnienie, scena itp.)
    2/ impreza pod nazwą „Wakacyjna Tratwa” sprawdza się jedynie w kilku   
        miejscowościach, a w pozostałych brak jest zainteresowania ze strony dzieci – widzi  
        się konieczność organizacji innego typu imprezy, na którą  będzie zapotrzebowanie i  
        uczestnictwo dzieci.
    3/ wnioskuje się o przedstawienie kalkulacji kosztów wypożyczenia sceny (rozłożenie,  
        złożenie, transport)

                                                     (za 9 - jednogłośnie)

7. Komisja wnioskuje do burmistrza o spowodowanie zlikwidowania starych     
    drewnianych ubikacji na podwórku przy ul. Krótkiej 1 w Bystrzycy Kłodzkiej.

                                                   
  (za 8,wstrzymał się 1)

 



Wnioski Komisji Rewizyjnej
z posiedzenia w dniu 25 września 2008 r.

1. Komisja bez uwag przyjmuje treść wniosków podjętych na ostatnim posiedzeniu     
    komisji w dniu 21 sierpnia 2008 r.  

                                                     (za 8 - jednogłośnie)

2. Komisja rozpatrując wniosek p. Leszka Orła skierowany do Wojewody Dolnośląskiego 
    o przeprowadzenie kontroli w miejscowym Urzędzie Miasta i Gminy w zakresie 
    terminowości załatwiania spraw, podejmowania czynności, obowiązków pracowników w 
    przypadkach przekroczenia terminów załatwiania spraw i prawidłowego liczenia 
    terminów - po wysłuchaniu wnioskodawcy oraz wyjaśnień p. Tadeusza Zielińskiego 
    (Sekretarza Gminy) i p. Ewy Michalskiej (Inspektora w Wydziale Geodezji i Gospodarki 
    Gruntami UMiG) wnioskuje do Burmistrza o polubowne załatwienie sporu pomiędzy p. 
    Leszkiem Orłem a p. Ewą Michalską podczas zorganizowanego spotkania obu stron.

                                                                                    (za 3, przeciw 1, wstrzymało się 2)

3. Komisja po wysłuchaniu dodatkowych wyjaśnień p. Leszka Orła, że sprawę uzna za 
    zamkniętą w momencie przeproszenia Go przez p. Michalską  – uznaje skargę na  
    Burmistrza za bezzasadną.
                                                                                                              (za 5 - jednogłośnie)

4. Komisja rozpatrując skargę p. Genowefy Śliwy (nieobecnej na posiedzeniu, a 
    prawidłowo zawiadomionej) – po przeanalizowaniu całości dokumentacji przesłanej z 
    Zarządu Budynków Komunalnych oraz przedłożonego przez ww. dodatkowego pisma 
    – uznaje skargę za bezzasadną.
         Pani Genowefa Śliwa aktualnie zajmuje samotnie samodzielny lokal mieszkalny o 
    powierzchni 29,26 m2 oraz komórkę (pomieszczenie na opał), zdaniem komisji nie 
    kwalifikuje się w związku z tym do przydziału większego lokalu. 
    Gromadzenie na korytarzu użytkowanym przez pozostałych mieszkańców budynku 
    różnych znalezionych surowców wtórnych m.in. makulatury, kartonów, starych szmat 
    itp. jest niedopuszczalne.
    Interwencje w sprawie nie zajmowania korytarza jako magazynu na tego rodzaju 
    surowce wtórne są prowadzone od 2000 roku. 
    Wywiezienie tych artykułów na śmietnisko zostało poprzedzone pokwitowanymi przez 
    zainteresowaną wezwaniami i nakazami ze strony ZBK o dobrowolne ich usunięcie. 
                                                                                                              (za 5 - jednogłośnie)

5. Komisja wnioskuje do Burmistrza o szczególne zainteresowanie się służb opieki 
    społecznej egzystencją p. Genowefy Śliwy.
                                                                                                              (za 5 - jednogłośnie)

6. Komisja wnioskuje do przewodniczącego Rady Miejskiej o poinformowanie 
    właściwych służb o przedstawianych przez p. Genowefę Śliwę pogróżkach i innych 
    czynnościach w stosunku do jej osoby przez krewnych niektórych sąsiadów budynku w 
    którym zamieszkuje.
                                                                                                              (za 5 - jednogłośnie)

7. Komisja nadal oczekuje od Dyrektora Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury kserokopii 
    list obecności uczestników, jak również dodatkowo: pełnej dokumentacji czynności 
    wykonywanych na zajęciach oraz sprawozdania z poniesionych kosztów w 
    poszczególnych miejscowościach w ramach „Wakacyjnej tratwy” w roku 2008.
                                                                                                              (za 5 - jednogłośnie)



Wnioski Komisji Rewizyjnej
z posiedzenia w dniu 25 listopada 2008 r.

     Komisja  po  przeprowadzeniu  kontroli  Szkoły  Podstawowej  nr  1  wnioskuje  do 
Burmistrza:
1/ O podjęcie działań zmierzających do utwardzenia placu będącego własnością gminy – 
    przy SP nr 1 (obok hali sportowej) celem zlokalizowania na nim parkingu dla 
    korzystających z hali sportowej.
2/ Zobowiązanie Dyrektora SP nr 1 do prawidłowego ustawienia oraz egzekwowania  
    przestrzegania znaku zakazu wjazdu wszelkich pojazdów na asfaltowe boisko szkolne.
3/ Spowodowanie usunięcia uschniętych gałęzi rosnącego drzewa obok hali sportowej, 
    a proponowanego parkingu - wraz z uporządkowaniem całego terenu.
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